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　　>篇一：
　　Christmas is the most important festival in the western world. It falls on December 25th. When my mother and I stayed in America, we were invited by one of my mother\'s friends to have Christmas with an American family. We bought some presents for our American friends on our way to their house.
　　They had prepared different kinds of gifts for their family and guests when we got to their house, such as Christmas candles, cakes, cards, little toys, biscuits and so on. A Christmas tree was placed in the comer of the brilliant hall. How beautiful it was! We were impressed by these. We had a big meal. After dinner, they told us some interesting stories about Christmas. We learned that Christmas had something to do with God. We went to bed at midnight. Though we knew the Santa Claus was not true, we were still waiting for the Santa Claus with white beard to bring us presents.And we received many beautiful presents the next morning.
　　This Christmas was really unforgettable. Not only did I have a good time, but also I knew something about foreign culture.
　　12月25日的圣诞节是西方国家最重要的节日。我和妈妈在美国的时候，曾应妈妈的一位朋友邀请，去一个美国家庭过圣诞节。在去他家的途中，我们为美国朋友买了一些礼物。
　　我们到时，他们已为家人及客人们准备了各种各样的礼物，有圣诞蜡烛、蛋糕、卡片、小玩具和饼干等。圣诞树放在灯火通明的客厅的一角，实在是太荚了。这一切给我们留下了深刻的印象。我们吃了一顿大餐。饭后，他们给我们讲了一些圣诞节的故事，我们知道了圣诞节与上帝有关。我们午夜时分才*睡觉。尽管我们知道圣诞老人不是真的，但还是等待着白胡子的圣诞老人为我们送来礼物。第二天早晨我们收到了许多漂亮的礼物。
　　这个圣诞节实在太令人难以忘怀了。我不仅过得很愉快，还了解了外国文化。
　　>篇二：
　　The annual Christmas is children\'s favorite holiday, is also a time for the kids happy adults busy, because that adults need to prepare a Christmas gift.
　　Every child likes gifts are different, and my favorite gift is two skirt beautiful temperament, it\'s a pity that it\'s too expensive, so mom don\'t buy for me, but my mother said, wait for a discount can buy, then I don\'t know what disappointed, or the happy? Every child hope can get your idea of a gift, but some parents have no way to give their children a gift they \"hope\".
　　I think I was lucky, thank my parents work hard to make money, I didn\'t have such a nice family. Christmas that night, I should get Christmas presents, but I still want to wish, let me get I want a Christmas gift, also hope to have a happy Christmas. But even if I didn\'t get what I want gifts, I will cherish it, cherish it.
　　一年一度的圣诞节是小朋友最喜欢的节日，也是小朋友开心大人忙碌的时候，因为大人要准备期待的圣诞礼物。
　　每位小朋友喜欢的礼物都不同，而我喜欢的礼物是两件漂亮有气质的裙子，可惜太贵了，所以妈妈不买给我，不过妈妈说，等到打折了就可以买，那时我不知道该失望，还是该开心?每位小朋友都希望可以拿到自己心目中的礼物，可是有些父母没办法给予自己的小孩一个他们“希望”的礼物。
　　我觉得我很幸运，要谢谢我的父母努力工作赚钱，我才有这么棒的家庭。圣诞节那一晚，我应该会拿到圣诞礼物，但是我还是想许愿，让我拿到我最想要的圣诞礼物，也希望有一个快乐的圣诞节。但是，就算我没有拿到我想要的礼物，我也会好好珍惜它、爱护它。
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